
 

nr. 9 din 29.04.2025

PROCES-VERBAL

al celei de-a 6-a ședințe ordinare din mandatul 2024 - 2028 a Consiliului Local al municipiului Câmpulung
din data de 29 Aprilie 2025

Încheiat astăzi, 29.04.2025 ora 17:00

În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 153 din 23 Aprilie 2025 Primarul municipiului Câmpulung a
convocat membrii Consiliului Local al municipiului Câmpulung în ședință ordinară. Ședința se desfășoară Primăria
Municipiului Câmpulung - strada Negru Vodă nr. 127.

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului Local:

Prezenți: Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

Rezultat prezenți: 19 consilieri locali

Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 27 Martie 2025 - Vot prin ridicarea
mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței ordinare a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8
ABȚINERI

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID : Eu sunt pentru procesele verbale, cu condiția să fie identice cu
înregistrarea video. 

Secretarul general : Noi, dacă vreți să menionăm în mod expres în cadrul procesului verbal, trebuie să îmi
specificați. Oricum, ședința este înregistrată  audio-video și este parte a dosarului de ședință. Dacă vreți să fie
menționat, îmi spuneți exact ce doriți. 

Domnul consilier Bogdan-Angelin DAVID : Atunci, la procesul verbal să fie atașat și înregistrarea video a ședinței. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Doamna secretar general, la ultima ședința a consiliului local, îmi
amintresc că opoziția a ieșit din sală. În procesul verbal, în afara de faptul că este stipulat că au votat atâti, s-au
abținut, au votat împotrivă, nu se spune absolut nimic. Mi s-ar părea absolut obligatoriu ca măcar în acel proces
verbal să fie stipulat faptul că am ieșit din sală și care a fost motivul pentru care am ieșit. 

Domnul consilier MĂGEANU Norris-Marcu : Aș vrea să punctez și eu faptul că este dificil după o lună în care au mai
fost 3-4 ședințe, să putem să ne aducem aminte exact punctele care s-au discutat și dacă este ok sau nu este ok.
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Dacă procesul verbal este 100% o copie a înregistrării video, atunci doar o chestie de proceudră și cred că toți
suntem de acord cu avizarea acestora. Dacă nu scrie exact ce s-a întâmplat, cred că avem o problemă și nu putem
să fim de acord cu ceva ce s-a și dovedit, colega mea mea a spus, că nu apare în procesul verbal că opoziția a ieșit
din sală și, practic, votul a fost fără opoziție. 

Secretarul general : Dar rezultatul votului nu vă include și pe dumneavoastră, cei care ați părăsit sala. Adică, nu ați
fost prezent la discutarea unui punct, nu apăreți în procesul verbal. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 1 Aprilie 2025 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 15 Aprilie 2025 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Ionel STATE.

Se dă citire ordinii de zi

(1) Proiectul nr. 57 din 23.04.2025 privind alegerea președintelui de ședință,

(2) Proiectul nr. 58 din 23.04.2025 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Local
al Municipiului Câmpulung ,

(3) Proiectul nr. 59 din 23.04.2025 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie
Câmpulung,

(4) Proiectul nr. 60 din 23.04.2025 privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului
Municipal Câmpulung,

(5) Proiectul nr. 61 din 23.04.2025 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 18 din 11.02.2025 pentru
aprobarea propunerii de schimbare a destinației Școlii Generale nr. 4 (construcții și teren) în vederea organizării de
spații administrative și de odihnă pentru personalul Detașamentului de pompieri Câmpulung pe perioada lucrărilor
de realizarea a obiectivului de investiție "Demolare construcție administrativă existentă și construire clădire nouă
pentru Detașamentul de Pompieri Câmpulung Muscel din cadrul ISU Argeș",

(6) Proiectul nr. 62 din 23.04.2025 privind aprobarea proiectului tehnic și a indicatorilor tehnico-economici pentru
obiectivul de investiție „REABILITARE FAŢADĂ ŞI ÎNVELITOARE LA COMPARTIMENT ADMINISTRATIV – SPITALUL DE
PNEUMOFTIZIOLOGIE CÂMPULUNG”,
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(7) Proiectul nr. 63 din 23.04.2025 privind aprobarea proiectului tehnic și a indicatorilor tehnico-economici pentru
obiectivul de investiție „CONSOLIDARE ȘI REABILITARE PAVILION GRANT”,

(8) Proiectul nr. 51 din 21.03.2025 privind completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al
municipiului Câmpulung,

(9) Proiectul nr. 50 din 21.03.2025 privind aprobarea componenței Consiliului consultativ al Casei de Cultură “ Tudor
Mușatescu”,

(10) Proiectul nr. 64 din 23.04.2025 privind închirierea unor spații din incinta Spitalului Municipal Campulung (sala
de așteptare CPU) și Ambulatoriului de specialitate, în vederea amplasării a două automate de cafea/produse
alimentare, nealimentare,

(11) Proiectul nr. 65 din 23.04.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 1369/2/2025,

(12) Proiectul nr. 66 din 23.04.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 8443/205/2024,

(13) Proiectul nr. 67 din 23.04.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 2280/205/2024,

(14) Proiectul nr. 68 din 23.04.2025 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Direcției de Asistenţă Socială
Câmpulung,

(15) Proiectul nr. 69 din 23.04.2025 privind ajustarea tarifelor serviciilor de salubrizare având ca obiect activitățile de
deratizare, dezinsecție și dezinfecție din municipiul Câmpulung și de aprobare a Graficului de execuție a acestor
servicii în anul 2025,

(16) Proiectul nr. 70 din 23.04.2025 privind aprobarea unor măsuri pentru organizarea pășunatului și stabilirea
taxelor de pășunat pe anul 2025, pentru pășunile aflate în proprietatea Municipiului Câmpulung, altele decât cele
închiriate sau concesionate,

(17) Proiectul nr. 71 din 23.04.2025 privind aprobarea deplasării unei delegații din partea Municipiului Câmpulung la
evenimentul EXPO REAL 2025 MUNCHEN organizat de Camera de Comerț și Industrie Româno-Germană,

(18) Proiectul nr. 72 din 23.04.2025 privind desemnarea reprezentantului Municipiului Câmpulung în Adunarea
Generală a Acționarilor societății EDILUL CGA SA

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8
ABȚINERI

Președintele de ședință anunță suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte:

(1) Proiectul nr. 73 din 28.04.2025 privind prelungirea valabilității contractelor de atribuire în gestiune delegată
serviciului de transport în regim de taxi pe raza Municipiului Câmpulung și anularea unui număr de 5 autorizații
taxi,

(2) Proiectul nr. 74 din 28.04.2025 privind acordarea avizului consultativ în vederea menținerii titlului de colegiu
național de către instituția de învățământ Colegiul Național Dinicu Golescu,

(3) Proiectul nr. 75 din 29.04.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 775/1/2025
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Se supune aprobării suplimentarea ordinii de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Suplimentarea ordinii de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

Domnul consilier GRECU Radu - Andrei anunță că nu va participa la dezbaterea punctului nr. 5 de pe ordinea de zi
(proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului Municipal
Câmpulung), fiind într-un posibil conflict de interese. 

Domnul consilier STATE Ionel anunță că nu va participa la dezbaterea punctului nr. 19 de pe ordinea de zi (proiect
de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Câmpulung în Adunarea Generală a Acționarilor
societății EDILUL CGA SA), fiind într-un posibil conflict de interese. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin anunță că nu va participa la dezbaterea punctului nr. 19 de pe ordinea de
zi (proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Câmpulung în Adunarea Generală a
Acționarilor societății EDILUL CGA SA), fiind într-un posibil conflict de interese.

DEZBATEREA PROIECTELOR:

(1) Proiectul nr. 57 din 23.04.2025  
 privind alegerea președintelui de ședință

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali

Domnul consilier MUȘETOIU Robert - Marian propune pe domnul consilier CIOBĂNICĂ Silviu.
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(2) Proiectul nr. 58 din 23.04.2025  
 privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Local al Municipiului Câmpulung 

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Aș vrea să ne spună și nouă inițiatorul acestui proiectcare sunt modificările
față de celălalt regulament. Să se prezinte și nouă ce modficări sunt. 

Secretarul general face o prezentare a acestui proiect de hotărâre. 
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Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : O modificare la articolul 14 alin. (2), se repetă și la alin. (5), ar trebui scos de
undeva.

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Domnul DAVID, retragerea de pe ordinea de zi este doar atributul
inițiatorului. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Este un regulament făcut împotriva cetățenilor municipiului Câmpulung.
Am văzut că nu mergem pe legea-cadru și am făcut o grămadă de adăugiri la ea și vreau să știu care a fost logica
acestora. 

Secretarul general : Dacă vă referiți la Ordinul 25, acesta are un caracter orientativ, nu este obligatoriu. 

Domnul consilier GHEORGHE Cosmin-Constantin : Mie mi se pare că 3 minute sunt chiar de bun simț. Și ne putem
uita în toate regulamentele din țară, și peste tpt există un timp. Există chiar și un mint în orașele foarte mari, ca și în
parlament, de altfel. Eu cred în trei minute este suficient să spunem ceea ce dorește fiecare dintre consilieri să
spună. 

Domnul consilier BLIDARU Alex-Georgian : Ca o completare la ce a spus colegul meu, domnul consilier GHEORGHE,
putem veni la o întâlnire informală să discutăm, ca în timpul ședinței să avem un climat civilizat de dezbatere, să nu
degenereze, cum s-a mai întâmplat. Și aș vrea să vin cu propunere, ca ședințele ordinare să înceapă cu imnul
național, așa pentru solemnitatea întâlnirii, ca să știm de ce suntem aici.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Haideți să fim serioși măcar la regulamentul ăsta.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Propunerile mele sunt următoarele : 

1. Eliminarea tezei 11 - și înlocuirea cu prevederile din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57 / 2019 teza
7, respectiv înlocuirea art. 27 alin. (11) cu textul :  Consilierii locali participă la dezbateri în ordinea înscrierii
la cuvânt. Consilierii locali sunt obligați ca in cuvântul lor să se refere exclusiv la problema care formează
obiectul dezbaterii.

Se supune la vot propunerea : 

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel
MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE,  Norris-
Marcu MĂGEANU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? 

Alex-Georgian BLIDARU, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Adrian VLĂDĂU 

Rezultatul votului ? 11 voturi pentru și 8 abțineri.  

2. Participarea online a consilierilor la ședințele ordinare - maxim 3 - Consilierii locali pot participa online la
maxim trei ședințe ordinare pe an. 

a) Cine este PENTRU?
Andreea IONESCU, Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU, Norris-Marcu MĂGEANU.

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? 

Rezultatul votului ? 19 voturi pentru

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

Se supune la vot propunerea domnului consilier BLIDARU Alex-Georgian :  Ca ședințele ordinare să înceapă cu imnul
național, așa pentru solemnitatea întâlnirii. 

a) Cine este PENTRU?
Andreea IONESCU, Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
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DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU, Norris-Marcu MĂGEANU.

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? 

Rezultatul votului ? 19 voturi pentru

Domnul consilier MĂGEANU Norris-Marcu : Îmi rezerv dreptul de a contesta hotărârile astea care sunt inițiate de o
persoană care se află în concediu. 

Se supune la vot propunerea doamnei consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta :  Să se consemneze în procesul verbal
în momentul în care provceusl vebral vă rog să consemnați în procesul verbal ceea ce propune eu acum sau ce spun
eu acum. 

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU, Norris-Marcu MĂGEANU.

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? 

Rezultatul votului ? 18 voturi pentru

Se supune la vot proiectul cu modificări :  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

(3) Proiectul nr. 59 din 23.04.2025  
 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Câmpulung

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Cosmin-
Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-
Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(4) Proiectul nr. 60 din 23.04.2025  
 privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului Municipal Câmpulung

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
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privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Andrei DOBRESCU, Cosmin-Constantin GHEORGHE,
Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON,
Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULĂESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(5) Proiectul nr. 61 din 23.04.2025  
 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 18 din 11.02.2025 pentru aprobarea propunerii de schimbare a
destinației Școlii Generale nr. 4 (construcții și teren) în vederea organizării de spații administrative și de odihnă
pentru personalul Detașamentului de pompieri Câmpulung pe perioada lucrărilor de realizarea a obiectivului de
investiție "Demolare construcție administrativă existentă și construire clădire nouă pentru Detașamentul de
Pompieri Câmpulung Muscel din cadrul ISU Argeș"

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Doamna secretar, la acest punct nu era nevoie și de avizul comisiei
CTATU, ținând cont că se modifică destinația ? 

Secretarul general : Schimbarea de destinație se face doar cu avizul ministerului educației, nu avem alte interdicții. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Înțeleg că noi modificăm acum o perioadă, de doi ani. 

Secretarul general : Exact. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Nu știu de ce înțelesesem acum câteva luni că noi avem acordul
ministerului.  

Secretarul general : Avem acordul inspectoratului școlar, avem acordul consiliului de administrație al unității de
învățământ și avizul ministerului urmează să îl avem, acum este doar o propunere de schimbare de destinație. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Dar rețeaua școlară și această  hotărâre am dat-o acuma. Dar am avut o
disucție anul trecut și mi s-a spus că avem acordul ministerului, așa rețin eu. O să verific. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
absolută). 

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(6) Proiectul nr. 62 din 23.04.2025  
privind aprobarea proiectului tehnic și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „REABILITARE
FAŢADĂ ŞI ÎNVELITOARE LA COMPARTIMENT ADMINISTRATIV – SPITALUL DE PNEUMOFTIZIOLOGIE CÂMPULUNG”
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Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Avem sursă de finanțare, că nu am văzut sursa de finanțare și nu am
văzut-o nici pe lista de investiții, de unde luăm banii ?

Secretarul general : Asta nu știu să vă spun, nu știu dacă se depune în cadrul vreunui proiect. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Eu întreb dacă avem sursă de finanțare și dacă este pe lista de investiții ?
La unul valoarea este de 300.000 lei și la altul de 3.000.000 lei. Nu poate să fie o diferență de 10 ori mai mare.
Vorbim doar de proiectare, nu de lucrare. 

Secretarul general : Execuția înseamnă această valoare. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Avem finanțare, dar nu știu exact de unde. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Ați constatat și dumneavoastră și colegul meu Bogdan DAVID că, de la lună
la lună, se împuținează oamenii cu care ar trebui să vorbim și care ar trebui să ne explice. Este important să avem
cu cine discuta, pentru că mi se pare anormal ca să avem acest DALI făcut din luna întâi 2021, dar ne lăudăm că noi
atragem fonduri la Câmpulung și să nu găsim o sursă de finațare în 4 ani de zile. Și acest obiectiv nu se află în lista
de investiții a anului 2025.  

Doamna Daniela BUZESCU face o prezentare a proiectului de hotărâre. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Sunt prinse în buget anul acesta ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu. Din discuția cu doamna Marcu se încearcă obținerea de fonduri pe risc
seismic, pentru că sunt clădiri vechi, istorice, se va găsi probabil o finanțare. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Nu ar trebui să modificăm întâi lista de investiții ? Eu nu am nimic
împotrivă. Eu nu am regăsit-o în lista de investiții, 

Doamna Daniela BUZESCU : Este prins în lista de investiții cu suma de 160.000 lei. 

La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID (cu mențiunea că nu este prinsă cu finanțare în lista de investiții pentru a acoperi), Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 10 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

(7) Proiectul nr. 63 din 23.04.2025  
 privind aprobarea proiectului tehnic și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție
„CONSOLIDARE ȘI REABILITARE PAVILION GRANT”

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON
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Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 10 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

(8) Proiectul nr. 51 din 21.03.2025  
privind completarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al municipiului Câmpulung

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate calificată)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Alex-Georgian BLIDARU, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Adrian VLĂDĂU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(9) Proiectul nr. 50 din 21.03.2025  
privind aprobarea componenței Consiliului consultativ al Casei de Cultură “ Tudor Mușatescu”

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(10) Proiectul nr. 64 din 23.04.2025  
 privind închirierea unor spații din incinta Spitalului Municipal Campulung (sala de așteptare CPU) și Ambulatoriului
de specialitate, în vederea amplasării a două automate de cafea/produse alimentare, nealimentare

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Am o singură observație de făcut aici, venită din parteaunor
persoane angajate la sputal, dacă nu ar fi mai bine ca acest autonmat să fie amplsat în holul cnetral, ținând cont de
faptul că în sala de așteptare este destul de multă lume și aglomerație.  

Domnul consilier GRECU Radu-Andrei : Eu consider că ceea ce spune doamna NĂSTASE trebuie discutat în cadrul
consiliului de administrație al Spitalului Municipal Câmpulung, pentru că ei știu mai bine. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA,
Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Robert-Marian
MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU
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b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Andrei DOBRESCU, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULĂESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(11) Proiectul nr. 65 din 23.04.2025  
privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
1369/2/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Ceilalți au avut consilier juridic ? 

Domnul consilier Nicolae CRÎNGUȘ face o prezentare a proiectului de hotărâre. 

Secretarul general face o prezentare a acțiunilor întreprinse anterior inițierii acestui proiect de hotărâre. 

Domnul consilier DAVID Bogdan -Angelin : Cât ne costă acest proiect ? Că am văzut că la următorul este o sumă în
raport. 

Secretarul general : Nu aș putea să vă spun cât va costa, dar nu a depășit suma de 5.000 lei / dosar. 

Domnul consilier DAVID Bogdan -AngelIN : Mi se pare că am creat un precedent, și începem la orice proces să luăm
avocat, noi nu ne mai apărăm absolut pe nimic. Nu am fost în stare să ne apărăm pe un proces verbal  de
constatare o amendă. Mergem în partea cealaltă, în extremă, ar trebui să externalizăm serviciul, să luăm o firmă, să
plătim onorariul și am terminat subiectul. Credeți-mă că nu aveți nici măcar 10% din procesele pe care le am eu la
instituția unde sunt. Și nu merg nici cu case de avocatură, cu nimic. Mi se pare că nu mai avem încredere în nimic,
ori luăm o casă de avocatură, un avocat și ne reprezintă în dosarele pe care le avem, putem externaliza serviciul
acesta, nu este o problemă. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

(12) Proiectul nr. 66 din 23.04.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
8443/205/2024

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
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Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

(13) Proiectul nr. 67 din 23.04.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
2280/205/2024

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Alex-Georgian BLIDARU, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA,
Norris-Marcu MĂGEANU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 10 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 9 ABȚINERI

(14) Proiectul nr. 68 din 23.04.2025  
 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Direcției de Asistenţă Socială Câmpulung

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Noi ne înreunăm ședințele de consiliu local, pentru că în fiecare ședințe
avem 7-8 hotărâri tip organigrame, consultanță juridică, dacă nu am avea atâtea tip nu ne-am îngreuna. Și pe cea de
la direcția de asistență socială, ca și pe cele de la spital am ajuns să le aprobăm minim o dtă pe lună, văd că
transformm un psot de execuție inspector într-un post de execuție consilier achiziții publice, l-am scos pe cel de
inspector la concurs ?

Secretarul general : Nu, în urma reorganizării care s-a făcut în luna decembrie și care s-a aprobat de către
dumneavoastră, ANFP a spus că în compartimentul de achiziții publice este obligatoriu să avem un consilier de
achiziții publice și nu unul de inspector, pentru că specificul activității pe Legea 98 sunt achizițiile publice. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : El a fost ocupat sau l-am înființat noi de inspector la început ? 

Secretarul general : L-am înființat de inspector când am făcur reorganizarea și nu a fost ocupat. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea
IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Georgel MĂDULĂREA

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(15) Proiectul nr. 69 din 23.04.2025  
privind ajustarea tarifelor serviciilor de salubrizare având ca obiect activitățile de deratizare, dezinsecție și
dezinfecție din municipiul Câmpulung și de aprobare a Graficului de execuție a acestor servicii în anul 2025
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Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Rugămintea mea este să ne puneți la dispoziție și contractul, să îl vedem,
pentru că este un adițional la un contract. 

Secretarul general : Este vorba de o ajustare a tarifelor cu rața inflației. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Nu cred că este doar cu rata inflației, pentru că ne-ați dat o erată la
materialul original. 

Secretarul general : Am făcut un grafic cu încadrarea în sumele aferente bugetului anului 2025. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : O să vă aduc și eu luna viitoare nniște tarife de la alte primării, să vedeți
unde ne încadrăm. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Eu am văzut de unde apare această modifciare, de la deratizare domeniul
public, precum și spații verzi, erau trei și au rămas două, nu știu cum se face graficele șstea, ne trebuiau trei și dintr-
o dată, a trebuit să rămânem la două.  

Secretarul general : Nu, peridiocitatea este stabilită prin lege. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Schimbarea graficului s-a realizat datorită faptului că anul trecut am buget și
am avut intervenție în februarie că era o lună călduroasă, anul acesta am vut bugetul l-am trecut acum de curând, și
în februarie nu am avut nicio intervenție. Aceste servicii sunt cumva impuse printr-o lege, nu pot să vă spun acum. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : În tabel, dispare de la 3 și apar doar 2, lunile rămân în continuare. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Contractul de bază încheiat acum 3 ani avea un grafic anual. Tarifele s-au
modificat cu rata inflației, și,la cererea, dacă avem o invazie, se plătește  suplimentar, la solicitare. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 10 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 8 ABȚINERI

(16) Proiectul nr. 70 din 23.04.2025  
 privind aprobarea unor măsuri pentru organizarea pășunatului și stabilirea taxelor de pășunat pe anul 2025, pentru
pășunile aflate în proprietatea Municipiului Câmpulung, altele decât cele închiriate sau concesionate

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Cam ce număr de capete de bovine mai avem în zona, care este gradul de
ocupare, iar tariful pe care l-ați propus nu este descurajant. În plus, pe vremuri, din banii care se colectau, se lua
îngrășăminte, se îngrășa izlazul, acum izlazul arată  groaznic, chiar dacă oamenii adună două crăci. Poate ar trebui
să găsim soluția pentru a nu exclude anumite animale. Vroiam să văd pe cineva de la agricol să vedem de ce a făcut
așa, de ce a gîndit așa. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian-Mihai : Am observat că avem în prprietatea municipiului 46 ha, avem
crescători de animale să profite de serviciile noastre și de condițiile pe care le impunem ?  

Secretarul general : O să verific și o să modific, în funcție de OG 34 / 2013 și vă informez. La dezbatere sunt
prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
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Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(17) Proiectul nr. 71 din 23.04.2025  
 privind aprobarea deplasării unei delegații din partea Municipiului Câmpulung la evenimentul EXPO REAL 2025
MUNCHEN organizat de Camera de Comerț și Industrie Româno-Germană

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Secretarul general : S-a propus eliminarea alin. (2), desemnarea persoanelor urmând să facă obiectul unei hotărâri
ulterioare. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin aduce în discuția consiliului local problema deșeurilor de pe raza
municipiului Câmpulung. 

Secretarul general face o prezentare acțiunilor realizate în domeniul deșeurilor amplasate pe terenul fostei
platforme ARO. 

Domnul viceprimar face o fundamentare a proiectului de hotărâre. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Este foarte bine că va-ți gândit în al doilea madat să căutați
investitori,este un lucru minunat, dar nu uitați că avem și noi târguri naționale la care ar fi tare bine dacă primăria ar
trimite reprezentanți să putem duce măcar ceva pliante de turism. Știți la ce tâîrg mă refer, cel care a fost luna
trecută și la care nu am fost reprezentați de foarte mulți ani, de când ne-a reprezentant Norris MĂGEANU la un târg
internațional. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Ar trebui să spunem și despre sumele pe care trebuie să le plătească
primărie, este vorba de 250.000 milioane, în afară de cheltuielile de transport, cazare și cheltuieli aferente
deplasării, bănuiesc eu că undeva la 600.000 - 700.000 lei, și eu vă spun, de acum, că nu o să faceți absolut nimic,
decât să plimbați trei oameni. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Unul dintre acei oameni puteți fi chiar dumneavoastră.  

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian-Mihai : Inițiativa nu este a dumneavoastră, este o invitație venită din partea
camerei de comerț. Aici noi dăm doar niște bani ca să fiți prezenți acolo, mă așteptam, în eventualitatea în care
participați, ca cei care vor fi prezenți acolo să se întoarcă cu ceva, să ne aducă și nouă ceva, pentur interesele
câmpulungenilor, 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei
GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU (sunt pentru și aștept să văd și eu un
rezultat), Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Georgel MĂDULĂREA

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 1 vot ÎMPOTRIVĂ și 6 ABȚINERI

(18) Proiectul nr. 72 din 23.04.2025  
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 privind desemnarea reprezentantului Municipiului Câmpulung în Adunarea Generală a Acționarilor societății EDILUL
CGA SA

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.

La dezbatere sunt prezenți:  15 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel :  un să rămână domnul HAGI Alexandru - Nicolae până la 31.12.2028
(sfârșitul mandatului).

Se supune la vot propunerea de modificare a termenului la 31.12.2028, propunere aprobată în unanimitate de
voturi. 

 
Se supune la vot proiectul:  Vot secret (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 14 voturi PENTRU, 1 vot ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(19) Proiectul nr. 73 din 28.04.2025  
 privind prelungirea valabilității contractelor de atribuire în gestiune delegată serviciului de transport în regim de
taxi pe raza Municipiului Câmpulung și anularea unui număr de 5 autorizații taxi

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Din câte am văzut, la taxi suntem mai rău ca la serviciul public, pentru că
toate autorizațiile sunt expirate din luna ianuarie a acestui an. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu este adevărat. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : La ședința din luna februarie îmi amintesc că l-am întrebat pe
domnul viceprimar care este situația taximetriștilor, pentru că erau foarte multe discuții în piață, cu taximetriști care
știau că vor eliminați. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Vom modifica regulamentul,  vom face o analiză pe mai multe categorii, și vom
pune mai multe condiții și vom putea face o evaluare clară. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Știți că în momentul de față sunt 96 locuri pentru taximetre, este o
prbolemă pentu ei și este foarte important să ținem cont de condiții, pentru că sunt oameni care din asta trăiesc.  

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Dar este important să o facă legală, corectă.

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Eu vă rog să fim mai atenți la expirarea contractelor, că am mai pătit-o și la
maxi-taxi, pentur că știm când expiră un contract, mai ales dacă este pe o perioadă de 4 ani, să fim atenți, să nu
băgăm pe ultima sută de metri, apare că noi nu avem timp să ne pregătim, să le dați în termen util, să avem timp să
ne documentăm, să verificăm. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana-Nicoleta : Acest regulament va intra în consultare publică ? 

Secretarul general : Cu siguranță, da. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Eu îmi asum toată această întârziere. Eu pot să garantez că am discutat și cu
taximetriști. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : Am văzut că este condiție eliminatorie să ai vechime la mașină 10 ani, 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Este pe lege. 

Domnul consilier DAVID Bogdan-Angelin : la maxi - taxi se respectă ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian :  Pe lege așa este, se respectă. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA,
Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE,
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Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(20) Proiectul nr. 74 din 28.04.2025  
 privind acordarea avizului consultativ în vederea menținerii titlului de colegiu național de către instituția de
învățământ Colegiul Național Dinicu Golescu

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Vreau doar să apreciez activitatea celor de acolo, a conducerii, a
rezultatelor obținute cât și faptul că în continuare mergem mai deprate cu acest titlu de colegiul național, aprobat
prin ordin de ministru în 2013. Nouă nu ni se solicită decât un aviz consultativ numai pentru a merge mai departe,
este o imagine a municipiului Câmpulung. 

Domnul consilier GRECU Radu-Andrei : Vroiam să îi răspund domnului NECULĂESCU, dacă conducerea susține atât
de mult liceul, de ce conducerea nu este aici acum. 

Secretarul general : LIpsa doamnei director poat să mi se impute mie, pentru că am rugat-o să facă acel memoriu,
ulerior depunerii solicitării, pentru a vă fi prezentat dumneavoastră. 

Domnul consilier GRECU Radu-Andrei : Vreau să vă contrazic și să vă spun că rezultatele elevilor nu au nimic de a face cu
modul în care conducerea își desfășoară activitatea, este meritul copiilor și nu ar trebui să îl aducem aici în discuție.

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Cosmin-Constantin GHEORGHE, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(21) Proiectul nr. 75 din 29.04.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
775/1/2025

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  19 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Andrei DOBRESCU, Cosmin-Constantin GHEORGHE,
Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 6 ABȚINERI
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Discuții cu privire la probleme de interes local :

Doamna manager FLOREA Petrina : Vreau să mulțumesc pentru cele două puncte de pe ordinea de zi pe care le-a
avut spitalul, consilierilor care au votat, și celor cre s-au abținut, cu o singură excepție, la statul de funcții al Spitalului
Municipal Câmpulung, doamna consilier Loredana NĂSTASE, care este și membru al consiliului de administrație,
surprinzător, în ședința consiliului de administrație a aprobat și a fost de acord cu aprobarea statului de funcții, însă
aici vine și se abține. Al doilea punct a fost cel cu automatele de cafea și produse alimentare și nealimentare. De
asemenea, doamna consilier Loredana NĂSTASE fce parte din consiliul de administrație și, ca membru al consiliului,
a aprobat, fără niciun fel de obiecțiune, nu a venit cu alte propuneri, însă la dumneaiei vin tot felul de salariați cu
alte propuneri (la mine nu a venit nimeni să îmi ceară să amplasez automatele în alt loc decât am stabilit în
consiliu), iar aici vine și are cu totul alte opinii. Pe mine asta mă surprinde. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Cred că avem dreptul cu toții să avem opinii și nu așa cum ne
dictează managerul; dacă consiliul de la spital a fost de acord, nici acum nu am fost împotrivă, m-am abținut, doar
datorită faptului că am primit observații și mi-au scris medicii din spital cu privire la schimbările de pe un post pe
altul, cât și faptul că, mai potrivit, din punctul lor de vedere, ar fi ca acest automat să fie amplasat exact acolo unde
am spus. Dar pe dumneavoastră vă deranjează că nu sunt de acord cu dumneavoastră, îmi pare rău. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Nu mă deranjează chiar deloc, însă sunt surprinsă de atitudinea dumneavoastră
pe care o aveți în consiliul de administrație, iar aici, public, nu știu ce vreți să demonstrați, veniți și să abțineți, iar în
consiliu ați aprobat. Iar vis-avis de statul de funcții, la fel, l-ați aprobat în consiliul de administrație, după care, aici, în
ședință publică veniți și spuneți că vă abțineți. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Colegii noștrii cred că au înțeles. În consiliul de administrație v-am
întrebat și ce este cu acele achiziții și mi-ați spus că eu nu sunt de la un organ de control să vă întreb despre acele
achiziții, dar o fac public și în acest consiliu.  

Doamna manager FLOREA Petrina : Era vorba de statul de funcții, vă mulțumesc, nu aveți răspuns.   

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Știți cu toții că avem un deficit de medici la spital. Se fac eforturi din partea
conducerii, din partea tuturor celor interesați să aducem medici la Câmpulung. Și știți că am adus, chiar și astăzi am
avut o întâlnire cu doamna manager cu un medic tânăr care își dorește să vină împreună cu soția la Câmpulung.
Aceste modificări, eu cred că sunt beneficie pentru comunitate pentru ă mi se pare absurd să țin un post blocat, în
condițiile în care ai deficit în alt departament. Nu cred că este o problemă.  

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Eu am vrut să întreb, dar nu mi-am mai băgat nasul, pentru că mi s-a părut
abruptă schimbarea dintr-un medic rezident într-un infirmier. Este punctul meu  de vedere. Este dreptul
dumneavoastră să vă alegeți, cunoașteți spitalul, cunoașteți care sunt treburile, și eu le cunosc din punct de vedere
al pacientului. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Este normal să mă întrebați de ce am făcut asta. La secția pediatrie avem 5
medici rezidenți în pregătire, mai vem 3 medici angajați specialiști, aveam 2 vacante de medici rezienți, un post
vacant de medic rezident anul IV, acela l-am transformat, pntru că nu era ok. Erau destui medici, măcar să vină cei 5
medici pe care îi avem în pregătire, dar din 5. măar unul sau doi. Noi avema deficit la ortopedie-traumatologie, unde
știți că am modificat din compartiment, el a devenit secție cu 28 paturi și acolo, într-adevăr, sunt oameni imobilizați
la pat, pentru care e nevoie de ingrijire. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Câți medici aveți fizic la pediatrie ? 

Doamna manager FLOREA Petrina : Avem 3 medici specialiști pe secție, plus 2 medici cu contract de prestări servicii,
deci 5 medici. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin :  Eu cred că aveți apropae doi. așa cred eu. Am făcut modificările acestea
pentru că am reușit să aducem un medic cardio-vascular, care este și anul doi la cardiologie și o să avem și cardiolog
și are și competențe eco-cardiografie, va putea face toate ecografiile care sunt necesare pre-operator, acele
consulturi care sunt absolut necesare și, de aceea, ne-am grăbit să venim în fața dumneavoastră ca să ne aprobați și
aceste modificări. 

Doamna manager FLOREA Petrina : Trei sunt cu contract individual de muncă. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Eu, la spital, nu vreau să comentez foarte multe. Mie mi se pare că
trebuie să venim aici să spunem când putem să păstrăm medicii, nu când îi aducem, pentru că s-a dovedit că marea
majoritatea a celor care vin pleacă. Și aici este semnul nostru de întrebare, de ce pleacă medicii, că de venit vin, la
rezidențiat, vin prima oară și după aia problema noastră este că pleacă ? 
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Doamna manager FLOREA Petrina : Vă rog să exemplificați, în ultima perioadă chiar nu au mai plecat medici. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Faceți o analiză și vreau să vă zic faptul că începe construcția la încă în
spital în județul Argeș și atunci chiar nu mai știu cum reușim să rezistăm. Trebuie să fim pregătiți de acuma pentru
următorii trei ani, când va fi noul spital gata. Și trebuie să fim foarte atenți, pentru a nu face naveta la Pitești ca și
pacienți. 

Doamna manager FLOREA Petrina : O să reușim să menținem tot cu sprijinul dumneavoastră, pentru că astăzi nu s-a
reușit a se introduce pe ordinea de zi acele stimulente financiare pentru medici, petru decontarea chiriei și a
transportului, dar cu sprijinul dumneavoastră, al domnilor consilieri, dacă  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Eu sunt de acord cu ele și o să le susțin și pentru învățământ. Ce facem
pentru medicină, să facem și pentru învățământ. Sunt la fel de importanți și cei cre cresc copii pentru a ajunge
medici.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Aș vrea să încep cu o treabă simplă, este mai mult de o lună de când am
cerut oficial anumite informații. Am cerut patru lucruri, este în neregulă că nu primim răspuns la solicitările pe care
le facem. Vreau cumva să ne luați în serios solicitările pe care le facem în consiliul local. Ce trebuie să facem ca să
primim niște răspunsuri de la Primăria Câmpulung ? Am cerut niște simple pontaje, nu am făcut altceva. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Legat de situația aerului, am găsit pe site-ul primăriei, la proiecte
implementate, am văzut că a costat vreo 700 mii lei proiectul, Elaborarea planului de atenuare și adaptare la
schimbările climatice în Municipiul Câmpulung, unde am văzut că proiectul este finalizat și închis, am văzut și ce
cuprinde, sunt convins că are și măsurători ale calității aerului în Municipiul Câmpulung, proiect făcut prin PNRR. Aș
vrea să ne puneți la dispoziție datele care au fost făcute pentru că proiectul este închis și implementat în 2023, nu
de foarte mult timp.  Să le dați pe mail-ul tuturor. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Vorbim de foarte mulți ani de vânzarea locuințelor ANL. Suntem singurul
oraș sau municipiu sau ce vrem să fim / comună, în care oamenii nu au putut să își cumpere locuințele ANL. Adică
stau de peste 20 ani, au cereri de peste 6 - 7 ani, ce trebuie să facă oamenii ăștia ? Pentru că la un moment dat o să
ne dea în judecată, că nu au voie să își cumpere un drept al lor. 

Domnul consilier Ionel STATE : Susțin și eu această solicitare.  

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Această discuție am avut-o mai demult. Una dintre
ele a fost faptul că legislația prevedea ca ei să plătească o valoare foarte mare, ulterior s-a revenit și nu știu de ce nu
se inițiează un astfel de demers. O să încerc să fac un document prin care să aduc la cunoștință solicitarea
dumneavoastră la compartimentul patrimoniu. O să încercăm. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Sunt 100 de familii acolo, plus că ne ajută pe mai departe să deschidem
un nou proiect. Sunt orașe de 10.000 locuitori care au făcut în ultimii ani peste 3 - 4 blocuri, lucrează continuu.
Singura condiție este să le vândă pe cele care le au.  

Domnul consilier Ionel STATE : Am stat de vorbă cu câțiva chiriași care au fost la ANL la București și care au spus că
nu este nicio problemă să facă solicitări, pentru că nu există niciu impediment ca aceste locuințe să nu se vândă.
Deci, doammna secretar, dacă puteți să demarați proceudra, fiindcă ne întreabă și pe noi lumea ce se întâmplă cu
ele. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am preluat de la consiliul județean clădirea din spatele Hotelului
Muscelul, Casa Pensionarilor. Vreau să știu cre este situația, ce facem cu ea ? Am trecut pe acolo și am văzut că se
degradeză. Facem vreun proiect să putem să demarăm acolo ? Parcă nu am văzut-o nici pe liste de investiții. Dacă
tot am luat-o de la consiliul județean, haideți să facem ceva cu ea. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : A fost o discuție, în ședința trecută, și aș vrea să știu cât a costat trecerea
de pietoni de la Dinicu Golescu ? Eu am cerut o ofertă, de fapt trei oferte la firme, și am primit niște oferte pe mail,
vi le pot pune la dispoziție, vreau să știu cât a costat trecerea de pietoni de la Dinicu Golescu, văzând că cele pe care
le-am avut prinse în bugetul local de 150.000 lei. Este simplu de răspuns. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Am vrut să întreb pe doamna Buzescu, dar a plecat, situația contractului
de iluminat, pentru că aici în procedura de achiziție sunt foarte multe lucruri care nu se leagă pentru mine și aș vrea
/ solicit ca, în ședința următoare ordinară, cineva de la achiziții sau cine s-a ocupat de derularea contractului cu
iluminatul public în Câmpulung să vină și să avem o disucție legată de acest subiect, pentru că dacă aș vorbi iar
singur și aș spune niște lucuri, poate unele lucruri nu sunt adevărate sau nu sunt reale, dar eu am scos tot proiectul,
toată procedura, cu lucrare cu tot și aș dori la ședința viitoare, la punctul diverse, să avem o discuție pe proiectul de
iluminat public care s-a închis în Municipiul Câmpulung. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Vă interesează ceva punctual pe proiectul respectiv ? 
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Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Nu, mă interesează în principal procedura și, după, m-ar interesa dacă
proiectul a fost respectat și cum s-a făcut.  

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Recepția proiectului a fost finalizată.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Mă interesează exact procedura și dacă proiectul a fost respectat. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Legat de piață, am vrut să discutăm, nu ne-ați acordat atenția cuvenită,
eu cred că noi trebuie să luăm în calcul ce facem la piață în viitor, sau pentru cei care sunt în momentul de față în
piață, un proiect fiabil pe doi sau trei ani, că suntem conștienți că va mai dura construcția pieței.

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Aveți informații că va dura trei ani ?

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Domnule viceprimar, recepționați piața în august anul acesta ?

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Eu rămas cumva responsabil de atribuțiile doamnei primar cât dânsa este în
concediu și am avut discuții cu ministerul. Legat de ce se întâmplă cu piața, piața noastră de la Câmpulung nu este
un proiect unic în țară. Sunt mai multe proiecte la CNI cu piețe, cu stadioane, toate sunt blocate din diferite motive.
Piața se va debloca fix când constructorul împreună cu proiectantul și cu ministerul se vor pune de acord. Și vă pot
spune acum că a apărut o problemă, după cum știți și de data trecută, s-a solicitat o expertiză geologică nouă,
pentru că constructorul a venit cu o propunere, proiectantul a venit cu altă propunere, au ajuns la minister,
ministerul le-a spus să se pună de acord, să aleagă o soluție bună, împreună, pentru acest proiect, probabil că într-o
săptămână-două, așa cum am discutat cu domnul de la CNI, se va debloca cumva piața. Asta nu înseamnă că noi
suntem responsabili și știți foate bine acest lucru. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin :  Piața este începută de doi ani. Eu nu pot să ....

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu au început lucrările de doi ani.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Ba da, odată cu demolarea și emiterea ordinului de începere a lucrărilor
a început construcția. Eu nu pot să cred că o lucrare, după doi ani în care nu s-a făcut nimic, venim acum și
constatăm să mai cerem un studiu geo. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu noi cerem, nu dumneavoatsră consiliul, îl cere constructorul, care împreună
cu proiectantul și minister sunt responsabili pentru această construcție. Noi suntem doar beneficiarul și așteptăm.  

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : V-am spus să găsim soluții pentru oamnei, pentru că, în realitate, nu o să
facem piața în doi ani. Asta este realitatea. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Haideți să fim onești cu noi și cu cetățenii, să le spunem cetățenilor că piața nu
stagnează și oamenilor din piața care sunt comercianți, nu stagnează datorită viceprimarului, primarului sau a
consiliului local, niciunul dintre dumneavoastră nu are nicio vină că piața nu se construiește încă, dar sperăm că se
va debloca, că va veni constructorul cât de curând și vom demara proiectul. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Vreau să știu când primesc pontajele pe care le-am cerut ?

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Eu am înaintat solicitarea și cred că mâine
dimineață veți primi răspuns. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Puteți să îmi spuneți ce faceți cu Casa pensionarului ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Încă nu am identificat o sursă de finanțare / axă de finanțare pentru a putea
depune un proiect. O să solicit doamnei city-manager să îmi comunice și vă răspund eu. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Și de proiectul cu schimbările climatice de la Câmpulung știți ceva ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu.

Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : Aseară, întâmplator, m-am întâlnit cu două persoane și m-au întrebat de
parcul dintre blocurile 9 și 10 (dintre Rotunda și Turn).  

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Parcul nu are porți și copiii ies în viteză direct în stradă. Știu și eu că am primit
solicitarea, am promis că o să rezolvăm cu două porți.

Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : De asemenea, toate dotările parcului sunt deteriorate, aadic balansoare,
leagăne, nu mai funcționează nimic acolo. Și roagă insistent să facem ceva, pentru că merg copiii și se accidentează
acolo, pentru că sunt desprinse leagănele efectiv, într-o parte sau alta, balansoarele, tot așa, sunt rupte, dar ei se
duc așa în continuare, se joacă cu ce au mai rămas acolo. Dar este necesară poarta aceea sau ceva care să limiteze
strada de parc.  
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Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : La Piața Jurământului, Centrul de zi Bambi au niște tui și brazi de toaletat, s-
au făcut niște sesizări și nu s-a dus nimeni. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Din păcate, nu putem noi să îi ajutăm dacă este în curtea interioară, pe
proprietatea lor. O să discutăm cu dânșii să îi toaleteze și îi ajutăm să le luăm deșeurile (crengile). 

Doamna consilier SOLOMON Nicoleta : Și pe strada Măgurei, am fost toaletați copacii și sunt acolo crengile de
săptămâni bune, le-a dat cineva foc și era risc de incendiu. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Este a treia oară când vă rog insistent  ce se întâmplă cu parcul din spatele
cofetăriei Iepurașul ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Este în aceeași situația cu Parcul din Vișoi și Parcul central, unde zilele trecute a
fost vandalizat locul de joacă, am aplicat și măsuri că am găsit niște tineri cu vârste apropiate de 16 - 17 ani. Din
păcate nu avem prins în bugetul local o sumă pentru modernizarea acestor parcuri. O să venim în curând cu o
completare, o să modernizăm parcul de joacă din zona Ștefănescu cu ajutorul unei firme. Săptămâna trecută a venit
un grup de copii de la Școala Oprea Iorgulescu care au o propunere de propiect și ne vor ajuta și ei cu viziunea lor.
Acolo am putea să renovăm din bugetul nostru sau în bugetul ADP. Parcul de pa Iepurașul trebuie să intre în
reabilitare, dar nu avem buget ca să punem aparatură nouă. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Refertitor la curățenia în oraș, avem doar 8 oamnei, ar trebui mărită
organigramă, să se facă schimb de nopate, să facem curățenie noaptea, așa cum se făcea pe vremuri. Sunt
dezamăgit de anumite persoane care sunt prinse mși am început să aplicăm amenzi cu poliția locală, inclusiv celor
care aruncă pahare din mașină. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Când facem parcul ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu pot să vă dau un termen, trebuie să discut cu domnul Pătru, să vedem ce
bani are în buget, și apoi putem să vă spunem. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Sunteți dator cu un răspuns - de ce ați mutat stația de maxi-taxi din Piața
Jurământului ?

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : V-am răspuns sau am răspusn celor care au făcur sesizare. Ce vreți să știți ? 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : De ce ați mutat stația ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu este așa cum ați văzut dumneavoastră prin presă sau pe la alte persoane
din zona Câmpulung, că mi-am facilitat cumva pentru firma soției. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Acolo unde ați mutat stația de maxi-taxi este trafic, lumea stă în stradă, în
schimb la Piața Jurământului erau feriți. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Legal, este corect ce s-a întâmplat. Motivele mutării stației de maxi-taxi sunt
mai multe : avem procese verbale de constatare de la poliția locală care au fost de nenumărate ori aoclo, avem
reclamații de la cetățeni, erau reclamații că cetățenii erau obligați să se îmbarce din stradă, au fost acolo tamponări.
Acolo este o zonă unde se circulă. Acolo este prevăzută și la consiliul județean stația de maxi-taxi. Avem certificatul
de urbanism, avem avizul comisiei de circulație. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Avizul este după ce ați mutat stația. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Astăzi, pe data de 29.04, cum se încasează taxele și impozitele ? Vă răspund eu
- astăzi se încasează taxele și impozitele pe o hotărâre abrogată. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : O ultimă rugăminte, dacă se poate o trecere de pietoni la Liceul sportiv, pe
strada Eremia Grigorescu nu este nicio trecere de pietoni. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Trebuie să faceți o solicitare scrisă către comisia de circulație. Pentru mine este
foarte important ce spun cetățenii, dacă cetățenii vin cu solicitări la primărie, eu încerc să rezolv toate aceste
solicitări. Faptul că stația de maxi-taxi s-a mutat, s-a mutat nu datorită aberațiilor pe care le auziți dumneavoastră
pe la diverși (că îmi facilitez eu afacerea soției ca să aibă ce ?), dacă vroiam, ca marketing, eu aduceam stația în
dreptul magazinului, să creez cumva un flux de oameni. 

Domnul consilier DOBRESCU Andrei : Blocaj vizual se numește.  

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Blocaj vizual, nu există, era foarte bine cu stația de maxi - taxi și toate aceste
stații, piețe se știe, se cunoaște că sunt ....

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Cetățenii, unii oameni au plătit pe valoarea superioară, au depus cerere să
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poată să intre de la anul și unii nu. Trebuie ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Da, dar la noi se justifică zonarea. 

Domnul consilier FOLOGEA Marinică : Aș vrea să vă spun că noi, legal, suntem obligați la vreo trei chestiuni, în afara
de să respectăm constituția, să respectăm legile țării, am depus și un jurământ, suntem obligați să facem întâlniri cu
cetățenii și să ținem audiențe. Nu am înțeles de ce nu se dă răspuns în termen domnului DAVID, ce este așa secret ?
Am făcut toate diligențele, am depus scris până la urmă, am zis să îi spunem petiție pe legea 544, nu știu de ce ne
ascundem, că oricum o să se afle cândva. Ați mutat banii din bugetul local la șantier, eu am promis la oamenii ăia,
am vorbit cu domnul vice, cu domnul Pătru, pentru o bancă, banca de la Turn care s-a furat, s-a văzut pe camere că
au furat-o niște cetățeni de acolo. Să punem două plăci, hexagoane ce avem în spatele șantierului, ca să o prindem,
că ea nu a fost prinsă și a fost tentată pentru unii oameni. Și să știm și noi ce putem să spunem, mai aducem
mobilier stradal, că poate mai cer și alții o bancă. Să știți că nu am venit cu probleme extraordinare, am solicitat o
toaletare în Mărcuș, oamenii vor toaletare, așa cum s-a mai făcut, este și o scară undeva în zona Vișoi III, trebuie să
ne spuneți ce putem să promitem, să facem o întâlnire vorbim cu domnul Pătru, să vedem ce gândire are, spre
exemplu, la Flămânda se ocolește ca să ajungi la ghena de gunoi, ar trebui o alee din beton și am scurta tot, ca să
mai cobori pe scară. Sunt chestiuni simple, dar la actuala administrație nu se pune problema, pe vremuri nu ne
întrebau dacă vroiam să punem o banca sau mesele de șah. Sunt treburi simple care țin de ADP. Să îmi răspundeți
la ședința următoare dacă aducem mobilier urban, ceva de genul. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Am apreciat, la un moment dat, când domnul viceprimar a spus că,
cunoaște toate problemele din municipiul nostru. Sunt foarte multe situații, unele plăcute, altele neplăcute, dar
foarte multe dintre ele neplăcute. Și cred că fiecare dintre noi mergem și traversăm urbea asta și le identificăm și le
constatăm. Sperăm să găsim soluții cât mai multe la rezolvarea lor. Cetățenii sunt tot mai triști și tot mai supărați,
atât pe neputința noastră, neputința dumneavoastră, pe activitățile pe care le desfășurați. Una dintre ele, nu pot
spune că întâmplător, meegând ieri în zona blocurilor Rontunda, mai multe persoane ne-au sesizat cu privire ls
jgheabul de la blocul 9. Ieri mi-au că 39 de familii au venit la dumneavoastră în audiență să vă roage să îi sprijiniți că
se aninundă și le intră apa în case. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu au venit 39 de familii, așa spuneți dumaevoastră. Vă garantez eu că din 40
de familii din blocul acela, niciodată nu o să puteți strânge 39 de familii. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Semnăturile celor 39 de familii. Rugăminte, chiar nu putem să
intervenim să rezolvăm problema ?

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Chiar nu putem să ne gospodărim și singuri, avem asociațiile care vin să le
tundem iarba, le spun că au asociație, le iau fondul de rulment. Au venit le-am recomandat, pentru că nu avem
nacelă, să își repare singuri. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Noi vorbim de blocul 9, ei plătesc o chirie acolo. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Noi în rugăm să nu mai arunge gunoaie pe geamuri. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Deci, veți interveni ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Da, în condițiile în care nu vom mai arunca pungile de gunoi pe geam, ne vom
îndrepta după aceea cu amenzi și îi va durea mai rău. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Am văzut pe paginile de socializare ale altor administrații, atât din
județul Argeș, cât și din județele limitrofe, lucrurile de finețe, referitor la fluidizarea traficului, de exemplu capătul
bulevardului, Biserica Bărăției, sunt situații în care se circulă englezește, unii dintr-o parte, alții pe cealaltă. Acolo
cred că, foarte ușor, ar fi necesar un indictaor pentru a se vedea direcția de mers. Ați mai promis și trecerea de
pietoni din acea zonă, acolo unde era, pentru că nu este niciuna până la Cofetăria Gladiola. De exemplu la Curtea de
Argeș piste de biciclete, creșe la Pitești și alte localități. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Acolo avem nevoie de niște aprobări, deci trebuie să așteptăm să le facem. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Deci nu este prevăzută ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : Care este stadiul proiectului nostru cu creșa ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : A fost purtată această discuției legată de cresa medie de la Carol cu persoana
cu persoana responsabilă și urmează să se predea amplasamentul către finanțator și executant. Noi am predat
către minister amplasamentul, ne-am făcut treaba, am fost cu Edilul, cu cei de la școală, cu doamna arhitect, s-a
semnat predarea. 

Pagina 20 din 23



Domnul consilier BLIDARU Alex - Georgian : Ridic și eu o problemă, respectiv problema celor 3 pubele metalice care
sunt amplasate lângă gardul grădinii publice, monument isotirc. Am înțeles că sunt destinate curățeniei în parc. Sunt
convisn că se poate găsi un loc unde să se pun acele trei pubele. Dar așa, ca o problemă generală, cum o văd eu,
este că cu cât punem mai  multe tomberoane la dispoziție pentru cineva, cu atât se va colecta mai mult gunoi. Și
asta este o discuție generală, nu este în interesul UAT, ci să se producă cât mai mult gunoi, să se plătească cât mai
mult. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Haideți să identificăm noi un loc, pentru cî am avut această discuție și în
ședința trecută cu domnul Pătru care spune că nu are unde să le poziționeze ca să fie ușor celor care colectează
gunoiul din tomberoanele orașului. Și mi se pare puțin greșit să le poziționăm în parc, eu am propus acolo mai sus
unde era Clubul Voința, sacrificăm două locuri de parcare. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Este același lucru, ori că este pe partea cu Amada, ori că este pe
partea cealaltă. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Așa cum a spus și Alex, probabil Amada aruncă mai mult gunoi. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Haideți să nu facem aceste afirmații, dar eu am văzut șobolan la
acele tomberoane. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Dar de ce nu le desființați ?

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Haideți să identificăm un loc unde să le ducem, să îi propun lui Pătru să își dea
acordul, unde v-ați gândit să le mutăm,  

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Ei nu pot veni cu remorca ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Este zona unde fetele care lucrează și merg cu curățul și adună de prin coșurile
de gunoi de prin oraș, de la Dinicu, de la spital, din zona aia, vin aici la parc prin spate ... 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : De ce nu îi băgați în spate la Bărăție, pe străduța aceea ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Încercăm să neorgamnizăm, să găsim variante. 

Domnul consilier BLIDARU Alex - Georgian : Șui eu susșin să se desființeze, și astfel nu se mai face gunoi. Este clar că
sunt alte interese în zonă. Este clar că numitorul comun în aceste situații expuse și de dumneavoastră este ADP-ul.
Propun o întâlnire cu conducerea ADP-ului, o întâlnire între noi informală, să discutăm diferite aspecte și să găsim
soluții împreună, așa cum s-a întmplat și cu întâlnirea cu reprezentanții FINANCIAR URBAN. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Eu am două întrebări, să ne spuneți public care este treaba cu
zonarea asta, pentru că este clar că se plătește după hotărârea de consiliul abrogată.  

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Ce facem cu nebunia de vizare a autorizației, pentru că m-a sunat
un președinte de cabinet stomatologic și mi-a spus că ei plătesc și că nu este normal, că ei nu sunt în codul CAEN
pentru autorizație de funcționare. Sunt foarte multe probleme cu aceste autorizații / de vizare. Eu am spus că mi s-
ar părea ok să facem un audit pe aceste taxe, dumneavoastră ne-ați spus că nu, că suntem ok. Este foarte adevărat
că am aprobat de comun acord taxele, dar în momentul acela noi nu am știut că va apărea Legea 310. A apărut în
decembrie. Haideți să punem lucrurile pe făgașul normal și să spunem ce este bine și ce nu este, că mergem într-o
direcție care nu e bună pentru nimeni. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Referitor la zonare, nu am participat la acest proiect, m-am informat la colegele
mele, proiectul a fost lucrat de departamentul urbanism și de taxe și impozite, s-a transmis solictare către cei care
gestionează sistemul informatic și se va modifica. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Nu am spus că în dumneavoastră sunteți vinovat, eu am spus că
este o situație în neregulă, că la momentul ăsta noi avem o lege, Legea 310 / 2024 care spune că autorizația este pe
perioadă nedeterminată de timp. Dacă nu ți se schimbă condițiile ...

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Dacă ți se schimbă condițiile, putem stabili o taxă și noi am stabilit-o cu 10% din
taxa inițială. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Cine a stabilit-o ? Când ați stabilit asta ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Ați votat-o și dumneavoastră. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Când s-a votat această taxă ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : S-ar putea să fie când ați plecat din sală. 
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Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Vă bateți joc de voi. 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Nu vă este rușine să mințiți ????

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Doamna secretar, există legea 310 care spune foarte clar și repet
că vizarea nu există, autorizația de funcționare se ia o dată pe perioadă nedeterminată și o mai vizezi dacă ți se
schimbă condițiile. Vă întreb, ca jurist, ca secretar general, este normal să mergem după o hotărâre de consiliu care
contravine acestei legi. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Nu, dar nu se percepe taxa. Din discuțiile purtate cu
cei de la autorizări, această taxă nu se percepe, așa sunt eu informată. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Noi avem o hotărâre după care mergem, că noi nu vrem să mai
percepem taxa, este altceva, dar ce este așa greu să revenim. 

Domnul consilier Ionel STATE : Aveți concret exemple că cineva plătește această taxă pentru vizare ? 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Au plătit ? 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Când au plătit ? Cât a plătit ? 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Nu trebuie să plătească. 

Domnul consilier Ionel STATE : A plătit cineva după apariția legii ? 

Domnul consilier DAVID Bogdan - Angelin : Bineînțeles. În momentul în care o taxă de consiliul local se modifică,
sistemul se blochează până la modificare. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION :  O să verificăm. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta : Referitor la deșeurile mari, cum s-a convenit până la urmă ? Mă
refer în mod special la saltele de pat și mobilier, ce mai avem prin casă. În Vișoi III este dezastru. S-a făcut curățenie
săptămâna trecută, dar există o saltea care stă de 3 săptămâni lângă tomberon. Dimineața nu am văzut-o, seara
când m-am întors de la serviicu am văzut-o. Eu îl sun personal pe domnul Pătru, cu care am relație foarte frumoasă
și îl sun, dar nu mi se pare normal. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Cei de la FINACIAR URBAN ne-au confirmat că este deșeu municipal și îl adună
și pe acesta. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta :  Mai avem parcarea d ela blocul 26, am mai discutat la începutul
mandatului despre ea. Sunt niște oamnei care au spus că au venit în audiență pentru locurile de parcare și nu se
rezolvă problema asta. Sunt niște bani care vin la buget. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Foarte multe locuri de parcare vor fi atribuite cât de curând. Între timp s-a
schimbat procedura cu poliția, ne costă și niște bani, la blocul 26 sunt prea multe cereri și prea puține locuri, cumva
vom crea un disconfort. Acolo unde nu putem asigura minim 60% locuri de parcare într-o zonă, nu o vom face până
nu mai amenajăm. Noi acum, ca să amenajăm locuri de parcare, avem nevoie de proiect, de viziune, de diverse și de
bani. 

Doamna consilier NĂSTASE Loredana - Nicoleta :  Punem și noi o acoperitoare în stația aia de la autogară ? Oamenii
stau acolo ...

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Dacă o facem trebuie proiect, avize. 

Domnul consilier BLIDARU Alex - Georgian : La fel o completare, că s-a discutat iar problemea deșeurilor, propun să
urgentăm și acea întâlnire cu persoanele juridice, dacă tot se vehiculează diferite nume de persoane juridice, să
urgentăm această întâlnire între noi, sau mediat de noi și reprezentanții FINANCIAR URBAN și să vedem ce
nemulțumiri au, că am mai discutat așa în oraș cu diferite persoane din mediul HORECA și au anumite nemulțumiri.
Și ar fi bine să ne întâlnim și cu ei. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Vreau să vă întreb pe dumneavoastră, la ultima ședință ați avut un proces
verbal de la DSP, pentru care a cerut consultanță juridică și nu avea proces verbal. Știți despre ce este vorba, am dat
consultanță juridică pentru un proces verbal de la  DSP. Pentru ce am dat consultanța asta juridică ? 

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Eu știu despre ce este vorba, dar nu am cum să vă
aduc la cunoștință, pentru că sunt date cu caracter medical, date personale care nu pot fi dezvăluite. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Noi, ca și consilieri loclai, nu trebuie să avem procesul verbal ? 
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PREȘEDINTELE DE ȘEDINȚĂ:

Ionel STATE
CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE:

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI CÂMPULUNG,

Ramona SIMION

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Nu ni s-a pus la dispoziție, ni s-a spus că nu pot să îl
pună la dispoziție pentru că sunt considerate date personale și datele medicale. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Dar noi putem să dăm consultanță juridică și noi să nu știm despre ce este
vorba. 

Domnul consilier Ionel STATE : Noi ne-am dat acordul ca noi să achiziționeze servicii juridice. Puteți să vă adresați
direct spitalului. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Eu știu acum că sunt probleme la spital, cu DSP-ul în control și s-au găsit
niște nereguli, dacă este același. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION : Nu, nu cred că este același. Nu știu la ce vă referiți. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : În Vișoi, la blocurile C5 și C6 este un fel de pantă, pe care ne-au sesizat-o
oamenii de acolo, au și căzut copilașii, nu putem să facem 3 sau patru scări. Este simplă de făcut, este vorba de 3
trepte. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel :  În Vișoi, unde se termină blocurile, proprietarii de acolo au încercat și au
îngrădit ghena de gunoi, au făcut două laterale la 2 m.

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Este solicitare să mutăm ghena de gunoi. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel :  Dar dacă nu o mutăm, ar trebui închisă, că se face mizerie. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : De asemenea, între strada Carpați și Țicăloiu, cînd vin ploile, se inundă
proprietățile, curtea, stratele, ar fi vorba de niște rigole pe care putem să le facem cu ADP-ul. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu avem cadastru la strada aceea, dacă este vorba de ulicioara aceea. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Eu zic că se poate găsi și acolo o soluție cu ADP-ul, sunt vreo două, trei
case. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Acolo nu au nici utilități, este mai complicat. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Găsiți dumneavoastră soluția, pentru că știți mai bine. ș vrea să vă mai spun
că cei de la Bughea de Sus și-au făcut un totem frumos, iar al nostru este vai de capul lui, nu se mai înțelege scrisul.
Nu cred că este mare lucru să îl facem și noi.  

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : Nu investim acuma într-un totem, pentru că acolo avem un proiect care se va
desfășura de către un privat, avem și centura ocolitoare care trece pe acolo. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Nu să investim într-un totem, dar este prea frumos al lor și al nostru prea
nesemnificativ. Acolo este oraș și aici comună, ca și totem. Eu zic că ar trebui să îl cosmetizăm puțin. 

Domnul consilier MĂDULĂREA Georgel : Ce facem cu haitele de câini ? Sunt și în Grui, și la Vișoi și la Rotunda, chiar
și spre Valea Româneștilor ? Proiectul l-am retras în decembrie și suntem la jumătatea anului și nu am făcut nimic. 

Domnul viceprimar VLĂDĂU Adrian : O să avem în ședința următoare de consiliu un proiect de hotărâre referitor la
acest subiect. 

Ionel STATE, președintele de ședință, constată că punctele înscrise atât pe ordinea de zi cât și pe ordinea
suplimentară au fost epuizate și, neexistând alte probleme de discutat, declară ședința închisă.

Prezentul proces – verbal se completează cu înregistrarea video a ședinței consiliului local.
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